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Abstract (en)
[origin: WO2021078876A1] In order to design the usual two alternating pump units (1) provided in an emptying device for a storage container (101)
to be as economical as possible and to have a low wear level, both pump units (1) are equipped with a feed pump (1.1) in the form of a diaphragm
pump, which is driven by a working cylinder unit (1.2), which is, in particular, pneumatically operated. Regardless of the type of drive used for the
feed pump (1.1), the axial position of the drive tappet (9) for the diaphragm (4) or of the diaphragm (4) itself is constantly detected and the pump unit
(1) is controlled on this basis.

Abstract (de)
Um die bei einer Entleervorrichtung für einen Vorratsbehälter (101) in der Regel zwei vorhandenen, abwechselnd fördernden Pump-Einheiten (1)
einerseits möglichst kostengünstig und andererseits gering verschleißend zu gestalten, sind beide Pump-Einheiten (1) mit einer Förderpumpe (1.1)
in Form einer Membran-Pumpe ausgestattet, die angetrieben wird von einer Arbeitszylinder-Einheit (1.2); die insbesondere pneumatisch betrieben
wird.Unabhängig von der Art des Antriebes der Förderpumpe (1.1) wird die axiale Position des Antriebsstössels (9) für die Membran (4) oder der
Membran (4) selbst ständig detektiert und die Pump-Einheit (1) hierüber gesteuert.
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